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ЗА П И С Н И К 
 сa 2. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 27. 02. 2007. године  
 
Сједница је одржана  27. 02. 2007, са почетком у 14.30 часова. 
 
Сједници су присуствовали чланови Комисије:            
1. Бранко Докић, предсједавајући                              7. Сњежана Рајилић 
2. Садик Садо Бахтић                                                  8.  Мехмед Суљкановић  
3. Селим Бешлагић      
4. Саво Ерић 
5. Шемсудин Мехмедовић 
6. Хусеин Нанић 
 
У име Државне регулаторне комисије за електричну енергију, сједници су присуствовали 
Владимир Докић, предсједавајући Комисије, и Мирсад Салкић, члан Комисије.  
Сједници је присуствовао и привремени секретар Комисије за саобраћај и комуникације 
Ахмед Јаловичић. 

 
 
Предсједавајући Бранко Докић предложио је сљедећи 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
1. Усвајање Записника са Конститутивне сједнице, одржане 15.02.2007.године; 
2. Разматрање Извјештаја о раду Државне регулаторне комисије за електричну енергију 

у 2006.години; 
3. Захтјев Пламенка Чустовића за разрјешење са дужности члана Управног одбора 

Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и Херцеговине; 
4. Предлог плана рада Комисије за 2007.годину;  
5. Остала питања. 

 
 
Дневни ред једногласно је прихваћен. 
   

 
Ад. - 1. 
 
Није било примједаба, па је Комисија једногласно верификовала Записник са Конститутивне 
сједнице, одржане 15. 02. 2007.године.  
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Ад. - 2. 
 
Предсједавајући је поздравио све присутне, те позвао представнике Државне регулаторне 
комисије за електричну енергију да дају уводну ријеч о Извјештају. 
 
Владимир Докић подсјетио је да је ДЕРК почео да ради 2003.године,  да се предсједавајући 
мијењају сваке године, а да је тренутно у току поступак избора-реизбора једног члана 
Комисије из Федерације БиХ, те да је Влада Федерације БиХ привремено именовала 
садашњег члана Комисије Жељка Топића до завршетка процедуре коначног именовања. 
Извјештај је обухватио цјелокупан рад у 2006. години.  Сматра да је најзначајније треће 
поглавље, у којем је наведено да је у току 2006.године ДЕРК усвојио Правила о приступу 
треће стране, Правилник о заштити повјерљивих информација и Одлуку о успостављању 
поједностављене процедуре издавања лиценце за међународну трговину за подносиоце 
захтјева у статусу кавлификованог купца. Навео је да је у области лиценцирања међународне 
трговине по Одлуци о успостављању поједностављене процедуре у новембру 2006.године 
издата привремена лиценца за обављање увоза електричне енергије за сопствене потребе 
Алуминију д.д. Мостар, а да је тренутно у току процес издавања сталне лиценце за НОСБиХ 
и Електропренос БиХ. Што се тиче права приступа треће стране преносној мрежи, процедуру 
спроводе НОСБиХ и Електропренос БиХ. Покренут је поступак за измјену методологије 
израде тарифа за услуге преноса електричне енергије, а битно је напоменути да је тарифа за 
домаће потрошаче и за извознике до сада била различита, те је потребно да се изједначи, па 
ће се на тај начин смањити тарифа за домаће потрошаче. У претходном периоду ДЕРК је 
иницирао и активности на изради правила за заштиту социјално угроженог становништва, па 
су тако упућена писма надлежним владама, гдје је Комисија исказала спремност да учествује 
у изради програма заштите ове категорије потрошача.   
На питање предсједавајућег да ли то предвиђа повећање цијена електричне енергије, па да се 
тим средствима омогући реализовање програма социјалне заштите потрошача, Владимир 
Докић је одговорио на није једноставно ријешити овај проблем, а  да студије показују да је 
цијена електричне енергије у БиХ најнижа у Европи. Даље је навео да је у току израда 
Правилника о прикључку, као и да је НОСБиХ израдио и доставио ДЕРК-у на одобравање 
Индикативни план развоја производње за период од 2007. до 2016.године, сачињен на основу 
расположивих података у електроенергетском сектору. 
 
Хусеин Нанић сматра да Индикативни план развоја треба шире разматрати, да је то сувише 
озбиљно питање да о њему одлучује само ДЕРК. 
 
Владимир Докић сагласио се да је доста компликовано питање израде Индикативног плана, 
који се користи у развијеним земљама како би држава усмјеравала одређене дјелатности с 
циљем складног развоја. 
 
Предсједавајући се захвалио на излагању, те отворио дискусију о Извјештају о раду 
Државне регулаторне комисије за електричну енергију у 2006.години. 
 
Селим Бешлагић сматра да је потребно да се на сљедећој сједници Комисије детаљније 
разматра Извјештај, а нарочито питање развоја мреже и пласмана електричне енергије. 
 
Саво Ерић истакао је да поздравља иницијативу за изједначавање цијена за домаће 
потрошаче и извознике, те указао на потребу утврђивања што ефикасније процедуре за 
отварање мини-електрана капацитета од 5 до 10 мегавата. 
 
Мирсад Салкић нагласио је да је спровођење тендера за изградњу мини-електрана у 
надлежности ентитета. 
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Предсједавајући је предложио да се Извјештај прихвати, уз напомену да је потребно 
обавезно разговарати у Парламентарној скупштини БиХ о развоју електроенергетског 
сектора, јер сматра да је то највећа шанса за развој Босне и Херцеговине. 
Хусеин Нанић предложио је да се на овој сједници не разматра прихватање Извјештаја, да се 
Извјештај прими к знању, а да се на наредној сједници Комисије поново разматра Извјештај. 
Закључак је једногласно усвојен.     
 
Ад. - 3. 
 
Предсједавајући је указао да је Комисији достављена оставка Пламенка Чустовића, те да је 
пред саму сједницу достављено и писмо Николе Деретића, предсједавајућег Управног одбора 
Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и Херцеговине, да сједници присуствује Пламенко 
Чустовић, па жели да га замоли да одустане од оставке, јер се до краја његовог мандата не би 
окончала процедура избора новог члана Управног одбора. 
 
Пламенко Чустовић истакао је да се мора на почетку изјаснити о писму Николе Деретића, 
које јасно доказује да постоје страшни проблеми у раду Управног одбора, те да се у писму 
говори о измишљеним губицима. Напоменуо је да је генерални директор Радио-телевизије 
Босне и Херцеговине смијењен након реакције Владе Републике Српске, а да се најмање 
говорило о финансијама. Приликом смјене директора на дневном реду сједнице Управног 
одбора није била уопште та тачка, него је накнадно уврштена тачка “Актуелна програмска 
питања”. Сматра да политика не би смјела утицати на јавне емитере и да је смјена директора 
подлијегање политичком притиску, што је потврдио и ОХР својом изјавом. Нагласио је да је  
неадекватно рјешење да Управни одбор има само четири  члана, те да је раније Управни 
одбор доносио одлуке једногласно, као и да није могао више радити у атмосфери 
надгласавања. Све је то утицало да поднесе захтјев за разрјешење, како би Парламентарној 
скупштини БиХ дао разлог да расправља о раду Управног одбора. Имајући у виду наведене 
чињенице,  повлачи захтјев за разрјешење. 
 
Предсједавајући се захвалио Пламенку Чустовићу и отворио дискусију. 
 
Мехмед Суљкановић истакао је да је очигледно да има пуно проблема у раду Управног 
одбора, да није свеједно како ће он даље радити те да сматра да је потребно затражити 
извјештај о раду Управног одбора. 
 
Шемсудин Мехмедовић сматра да је Пламенко Чустовић олакшао проблем повлачењем 
захтјева за разрјешење, али да се тиме  неће ријешити проблеми у раду Управног одбора, па 
би било корисно да се на сједницу Комисије позову чланови Управног одбора, јер је 
очигледно да телевизије у окружењу боље приказују стање у Босни и Херцеговини него 
Радио-телевизија Босне и Херцеговине.  
 
Селим Бешлагић подржао је предлог да се тражи извјештај о раду Управног одбора. 
 
Садик Бахтић сматра да је ситуација алармантна и да треба позвати на састанак комплетан 
Управни одбор, те да уопште није задовољан програмом Радио-телевизије Босне и 
Херцеговине, јер се из Крајине ништа позитивно не објављује. 
 
Сњежана Рајилић сматра да је требало да сједници присуствује и Никола Деретић, да би 
било корисно одржати састанак са Управним одбором, као и да се Комисији достави 
записник са сједнице Управног одбора када је смијењен генерални директор Радио-
телевизије Босне и Херцеговине.  
На питање Сњежане Рајилић да ли подржава рад информативне редакције, Пламенко 
Чустовић одговорио је да није задовољан њеним радом, али да Управни одбор треба да 
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омогући адекватне услове за рад Радио-телевизије Босне и Херцеговине, да обезбиједи 
средства за рад, а да  већ постоје програмска опредјељења. 
 
Хусеин Нанић подржао је констатацију Сњежане Рајилић, те рекао да, као члан Парламента, 
жели да се отвори простор људима који желе часно радити, као и да ће он увијек бити на 
страни  истине и професионалности.   
 
 
Предсједавајући се захвалио Пламенку Чустовићу што је повукао захтјев за разрјешење, те 
истакао чињеницу да му је познато да је предлог наших представника био да Управни одбор 
има седам  чланова, али да су представници међународне заједнице инсистирали да Управни 
одбор чине четири члана. Сматра да би било пуно боље када би се о свему договарали наши 
представници, којим се не би наметала рјешења, као и да Парламент треба да се позабави 
медијима, јер се често манипулише информацијама. 
 
Комисија је у расправи о овој тачки дневног реда усвојила сљедеће закључке:  
 
1. Да се са дневног реда 4. сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ 
скине тачка 12. „Разматрање Захтјева Пламенка Чустовића за разрјешење са дужности члана 
Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса БиХ“, јер је именовани одусутао од 
захтјева за разрјешење. 
2. Предлаже се Колегијуму Представничког дома да упути захтјев Управном одбору Јавног  
радио-телевизијског сервиса БиХ да у што краћем року достави Представничком дому 
Парламентарне скупштине БиХ извјештај о раду Радио-телевизије Босне и Херцеговине за 
2006. годину, с обзиром да је та обавеза Управног одбора утврђена чланом 29. став 1. тачка 
к)  Закона о Јавном радио-телевизијском сервису БиХ. 
3. Да се упути допис Регулаторној агенцији за комуникације Босне и Херцеговине да на 
вријеме почне процедуру избора новог члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског 
сервиса БиХ.  
 
Ад. – 4. 
 
Хусеин Нанић предложио је да се на сљедећој сједници разматра Предлог радног плана 
Комисије за 2007.годину. 
Предлог је једногласно прихваћен. 
 
Ад. – 5. 
 
Предсједавајући је подсјетио да се на сутрашњој сједници Представничког дома разматра 
Одлука Савјета министара БиХ о предмету, обиму и врсти концесије у сврху изградње 
Аутопута на Коридору Vц, да је Парламентарна скупштина раније усвојила закључке ради 
убрзања поступка припреме за изградњу Коридора Vц, као  и да никоме неће бити угрожен 
интерес ако се усвоји ова одлука. 
 
Сњежана Рајилић указала је да члан 2. Одлуке није добар, да Федерација БиХ већ прави 
дио аутопута, те да није уопште дефинисано шта ће ићи у приход концесионара, односно да 
ли ће ићи и приход од дијела аутопута који изгради Федерација БиХ. 
 
Селим Бешлагић сматра да је  управо због различитих тумачења потребно  донијети Закон о 
Коридору Vц.  
 
 
Након расправе о овој тачки дневног ред, сједница је завршена у 16.25 часова.  
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ПРИВРЕМЕНИ СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                         ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 
                  Ахмед Јаловичић                                                              др Бранко Докић    
                                                                                                         
                                                                                                                     
   
       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
                                                                      
 
 
 
 
 
 


